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§ 1. Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde. Sammanträdet förklarades 
därmed öppnat. 
 
§ 2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg under punkten stadsdelsnämndens sammanträde och 
övriga frågor.  
 
§ 3.  Anmälan av protokolljustering 
Anmäldes att protokoll nr 3: 2007 från sammanträdet den 2 mars 2007 blivit justerat och 
utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
§ 4.  Val av justerare till dagens protokoll 
Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll.  
 
§ 5.  Rapport från förtroenderåden 
Hässelgården 
Birgit Grahn redogjorde från förtroenderådets sammanträde den 28 mars. 
Stadsdelsnämndens ordförande Birgitta Wahlman hade deltagit vid mötet och bl.a. 
redogjort för den översyn som genomförts av äldreomsorgens ledningsorganisation. 
Förtroenderådet hade förberett några frågor kring framkomna klagomål på hemtjänst, 
trygghetslarm och restaurangens matsedel som framfördes och diskuterades. 
 
Skolörten 
Bengt Arlevind rapporterade att det planerade årsmötet i mars fick ställas in då det kom för 
få deltagare. Nytt datum är utsatt och kommer att anslås. Särskild inbjudan kommer att gå 
till nyinflyttade och anhöriga. 
 
För övrigt flyter verksamheten på och samarbetet med Skolörtens ledning fungerar bra. 
Fler äldre har nu börjat flytta in i de tomma lägenheterna. 
 
§ 6.  Ny stadsdelsdirektör 
Ny stadsdelsdirektör i Hässelby-Vällingby stadsdelförvaltning är nu utsedd. Det blir Leif 
Spjuth som för närvarande arbetar som socialdirektör i Danderyds kommun. Leif tillträder 
så snart som möjligt. Leif har tidigare arbetat i Stockholms stad, bland annat som chef för 
äldreomsorgen i Katarina-Sofia stadsdelsförvaltning. 

 
§ 7.   Översyn av organisation och ledning av äldreomsorgen i Hässelby-Vällingby 
Lennart Keberg informerade att översynen nu är genomförd och att information om 
rapporten lämnats till fackliga organisationer, anställda samt ledamöter och ersättare i 
stadsdelsnämnden. Stadsdelsnämnden har därefter godkänt anmälan av rapporten och 
överlämnat den till förvaltningen för analys. Stadsdelsnämnden kommer att behandla 
rapporten vid ett extra sammanträde (slutet sammanträde) den 10 april 2007. 
 
Därefter följde diskussion kring rapporten som varit utsänd och som Rådet tagit del av. 
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Ordförande Sigvard Ländin presenterade ett eget förslag till beslut med anledning av 
rapporten. Förslaget diskuterades och Rådet enades om att till stadsdelsnämnden framföra  
följande som Rådets synpunkter: 
 
”När man läser rapporten blir man chockerad. Är det möjligt att man i flera år haft så dålig 
organisation ända från toppen till golvet. Att en organisationsförändring måste ske är 
nödvändigt. Men Rådet tror att den måste tas i sådan takt att personalen kan vara med och 
diskutera och påverka den organisation de ska verka i flera år framåt, blir bra och 
acceptabel. 
 
Det är viktigt att det underskott som budgeten för äldreomsorgen haft i många år, inte 
väntas försvinna därför att organisationsförändringar görs. 
Vi har från pensionärsrådet påpekat vikten av ökad ekonomisk satsning på äldreomsorgen. 
 
Vi har framfört att biståndsbedömningen för särskilt boende och för hemtjänst idag är  
alltför restriktiv och måste göras generösare. 
 
Vi har framfört att kostfrågorna måste få större plats i diskussion och åtgärder. Tillräcklig 
och god kost är avgörande för god hälsa och livskvalitet. 
 
Vi har framfört krav på ökad utbildning av vårdpersonalen. 
 
Vi har också vid flera tillfällen till stadsdelsnämnden framfört behovet av att lägenheter 
anpassas så att äldre får ett bättre anpassat boende. Många äldre i vårt område bor idag i 
hus byggda på 1950-talet och 1960-talet med lägenheter utan hiss. Vi anser att 
stadsdelsnämnden bör försöka påverka bostadsbolagen att ta sitt ansvar för en 
modernisering och upprustning av bostadsbeståndet. Det gäller bl.a. tillgången till hiss 
men även omgivande bostadsmiljö.” 
 
§ 8.  Stadsdelsnämndens sammanträde den 17 april 2007 
a) Äldreomsorgens kvalitetsgarantier 
Gudrun Sjödin redogjorde för enheternas kvalitetsgarantier. Rådet tog till sig 
informationen och återkommer med eventuella synpunkter vid nästa sammanträde. 
 
b) Uppföljning av Råcksta sjukhem.  
Gudrun Sjödin redogjorde för den genomförda uppföljningen vid Råcksta sjukhem. 
Rådet hade för övrigt inget att tillägga till ärendet. 
 
c) Servicetjänster för äldre 
Gudrun Sjödin informerade att nämnden fått stadsledningskontorets tjänsteutlåtande 
angående servicetjänster för äldre på remiss. Rådet är positivt till förslaget och hoppas att 
nämnden ställer sig positiva till de föreslagna servicetjänsterna för äldre. 
 
d) Månadsrapport 
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Lennart Keberg redogjorde för äldreomsorgens månadsrapport som visar på ett 
prognostiserat underskott på 12 mkr. Äldreomsorgen har ett högt tryck med ökade 
hemtjänstinsatser och fler äldre som behöver vård- och omsorgsboende. Enheterna arbetar 
nu hårdare med ekonomistyrningen och anpassar sina kostnader till intäkterna. 
 
§ 9.  Övrig information från Äldreomsorgen  
Lennart Keberg informerade: 
På Hässelgården har ett gott samarbete utvecklats med Legevisitten. Viss stiltje i 
samarbetet med landstinget för närvarande då omorganisation pågår hos dem. Nya frågor 
måste vävas in i utvecklingen utifrån valfrihets- och konkurrensperspektivet.  
 
Ärendet kring omstruktureing av servicehuslägenheter till gruppboende för dementa 
personer vid Edelundavägen 5 på Skolörten har återremitterats från stadens 
genomförandegrupp då det visat sig att kostnaderna beräknas bli högre än förväntat. 
 
Äldrecentrum inbjuder till ett seminarium den 26 april på temat, ”Äldreteam, 
äldrevårdscentraler eller vad? Från Rådet anmäldes Lars-Erik Eriksson. 
 
Äldrecentrum, Socialstyrelsen och SKL inbjuder till en heldagskonferens den 26 april 
På temat ”Utan spaning – ingen aning, - Hur vi får en bättre uppföljning av äldreomsorgen. 
Från Rådet anmäldes Margareta Apelskog och Per E Bergman. 
 
§ 10.    Övriga frågor 
Inget noterades. 
 
§ 11.   Sammanträdet avslutas 
Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 
avslutat. 
 
Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 27 april, kl. 09.00 - 11.00,  
Rum Plaisiren. 
 
 

----- 
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